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TALOUDENPITOA VUONNA 2019

Joulukuussa 2018 nuija kopsahti pöytään- talousarviopäätös vuodelle 2019 oli tehty.
Alkoi vuoden mittainen näytelmä, jonka aikana enemmän tai vähemmän poikettiin
käsikirjoituksesta. Kappale sisälsi draamaa, farssia, himppu huvinäytelmää, jotain
traagistakin varmaan oli. Moni halusi tarinalle onnellisen lopun, niin minäkin.

Tilinpäätöksemme vuodelta 2019 on uurastuksen tulos ja tilinpäätös, joka vaatii
jatko-osan, jotta saadaan onnellinen loppu. Toivottavasti vuosi 2020 on jatko-osa.

Kiitokset kaikille urakkaan osallistuneille, jotka varmasti ovat tehneet parhaansa. Nyt
se riitti tähän.

Poimin tilipäätöskirjasta muutamia asioita, jotka ilahduttavat, vihastuttavat,
ihmetyttävät....:

Ilahdutti, että Leivonmäelle saatiin muutamalle kaavatielle uusia katuvaloja.

Vihastutti, että arvokasta työtä tekeviä omaishoitajia aliarvostettiin edelleen:
maksettu tuki oli 2018 reilu 12 €/ pv, 2019 vajaa 11€/pv.

Ihmetytti, että varhaiskasvatuksen tilatarpeiden kartoittaminen ei päässyt alkua
pidemmälle.

Pelottaa, kun ympäristöasioiden valvonnassa kärsimme resurssipulasta.

Hirvittää tulevat talouden haasteet, onneksi meillä on kunnassa asiantuntijana
hallintojohtaja A-P, jonka ammattitaidolle on varmasti käyttöä!

Harmitti, että "reilunpelinmeininki" ei toteutunut, kun kunnanhallituksen
puheenjohtajan vakanssia täytettiin Jukka Huikon muutettua paikkakunnalta.

Turhautti, että Joutsan kunnanvaltuuston hyväksymää kiinteistöstrategiaa ei
toteutettu. Päätösasiakirjalla tuntuu olevan mainoslehtisen arvo.



Mietityttää kotihoidon korkea tuntihinta, kotihoidon palvelusetelikulujen
tuplaantuminen sekä toimeentulomenojen kasvu 62 prosentilla.

Epäonnistuttiin saamaan kunnan omistamien teollisuushallien  taloudet
tasapainoon. Onneksi miinus pieneni 150 000 eurosta 70 000 euroon.

Loppuun jotain positiivista: haluamme toivottaa joutsalaisille ja vapaa-ajanasukkaille
aurinkoista kesää!


